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Încheiat astăzi, 28 februarie 2024 

În ședința ordinară a Consiliului Local Mediaş 
Şedinţa începe la ora 16:00 

 
Domnul Consilier local Boca Teofil - președinte de ședință 

Bună ziua! 
Se va intona Imnul Național al României. 

Doman Secretar General Muntean Sanda Ligia 
Având în vedere că domnul Toderici, care a fost desemnat președintele de ședință pentru ședința de luna 

aceasta, lipsește, potrivit Hotărârii Consiliului Local nr. 32/2024, ședința de astăzi va fi condusă de către domnul 
consilier Boca Teofil. Mulțumesc! 
Domnul Consilier local Boca Teofil - președinte de ședință 

Mulțumesc doamna Secretar General! Vă rog să faceți precizările organizatorice. 
Doman Secretar General Muntean Sanda Ligia 

Așa cum am precizat ședința este condusă de către dumneavoastră. 
Ședinţa de astăzi este statutară, fiind prezenți un număr de 17 consilieri locali, din totalul de 20 în funcție. 
Lipsesc: doamna Suciu Anca Maria, domnul Toderici Marius Ioan și domnul Veza Liviu. 
Convocarea ședinței s-a făcut prin Dispoziția Primarului numărul 71 din 22 februarie 2024, modificată și 

completată prin Dispoziția Primarului numărul 84 din 27 februarie 2024 și prin afișare la sediul primăriei.  
Şedinţele comisiilor de specialitate au avut loc astăzi, fiind avizate proiectele de hotărâri supuse spre analiză 

şi aprobare, aflate pe proiectul ordinii de zi în număr de 27. 
Potrivit art. 138 alin. (15) din OUG nr. 57/2019, supun aprobării procesele verbale ale ședințelor ordinare din 

luna ianuarie și extraordinare din luna februarie. 
Dacă aveți observaţii cu privire la întocmirea Procesului verbal al ședinței ordinare din data de 30 ianuarie 

2024? 
Constat că nu sunt. 
Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
Procesul verbal a fost aprobat în unanimitate. 
Dacă aveți observaţii cu privire la întocmirea Procesului verbal al ședinței extraordinare din data de 6 

februarie 2024? 
Constat că nu. 
Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
Procesul verbal a fost aprobat în unanimitate. 
Dau cuvântul domnului Boca Teofil, președintele ședinței de astăzi. Mulțumesc! 

Domnul Consilier local Boca Teofil - președinte de ședință 
Mulțumesc! 
Pe proiectul ordinii de zi avem 27 de proiecte de hotărâri. 
Supun la vot ordinea de zi. 
Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
Ordinea de zi a fost aprobată cu 17 voturi „pentru”. 
Înainte de a intra în dezbateri, dacă sunt colegi care doresc să se înscrie pentru a lua cuvântul la punctul 

„Diverse”. Precizez că timpul alocat fiecărui vorbitor privind dezbaterile asupra unui proiect de hotărâre sau a unei 
probleme înscrise pe ordinea de zi este de trei minute. De asemenea, la dezbaterile unui proiect de hotărâre sau a unei 
probleme înscrise pe ordinea de zi, un consilier poate lua cuvântul doar o dată și se va referi strict la problema care 
formează obiectul dezbaterii. Dacă se înscrie cineva? Constat că nu. Dacă dintre cei prezenți în sală, doresc să ia 
cuvântul la punctul „Diverse” și în acest caz, timpul alocat fiecărui vorbitor este de trei minute, cu dreptul la o singură 
intervenție. Se înscrie cineva? Doamna Dărăban Victoria, doamna Maier Adriana și doamna Stoia Florina. Altcineva?  

Până la data ședinței nu s-au înregistrat întrebări sau interpelări de la cetățeni.  
Vom trece la dezbaterea proiectelor de hotărâri.  
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1. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli pentru anul 2024 la S.C. 
Piaţa Prim - Com S.A. Mediaș 

Cere avizul comisiilor de specialitate 
Raport comisia nr. 1 - aviz favorabil: 5 voturi „pentru” și 1 vot „abținere” (dl Crișan Sergiu Călin).  
Raport comisiile nr. 2 și 3 - aviz favorabil.  

Dacă sunt observaţii la acest punct?  
Dacă nu sunt, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
Hotărârea a fost adoptată cu 15 voturi „pentru” și 2 voturi „abținere” (dl Costea Teodor Lucian și dl Crișan 

Sergiu Călin). 
 
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli pentru anul 2024 la S.C. 

Meditur S.A. Mediaș 
Cere avizul comisiilor de specialitate 

Raport comisia nr. 1 - aviz favorabil: 5 voturi „pentru” și 1 vot „abținere” (dl Crișan Sergiu Călin).  
Raport comisiile 2 și 3 - aviz favorabil.  

Dacă sunt observaţii?  
Dacă nu sunt, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
Hotărârea a fost adoptată cu 14 voturi „pentru”, 2 voturi „abținere” (dl Costea Teodor Lucian și dl Crișan 

Sergiu Călin) și 1 consilier local nu participă la vot (dl Tulinschi Alexandru Simion). 
 
3. Proiect de hotărâre privind prelungirea duratei unui contract de închiriere pentru locuinţa 

construită prin Agenţia Naţională pentru Locuinţe, situată în Municipiul Mediaş  
Cere avizul comisiei de specialitate 

Raport comisia nr. 2 - aviz favorabil.  
Dacă sunt observaţii la acest punct?  
Dacă nu, supun spre aprobare. 
Cine este pentru?  
Hotărârea a fost adoptată cu 17 voturi „pentru”. 
 
4. Proiect de hotărâre privind aprobarea listelor definitive de priorități pe anul 2024, în vederea 

repartizării locuințelor pentru tineri construite prin Agenția Națională pentru Locuințe destinate închirierii 
Cere avizul comisiei de specialitate 

Raport comisia nr. 2 - aviz favorabil.  
Observaţii vă rog?  
Dacă nu sunt, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru?  
Hotărârea a fost adoptată cu 17 voturi „pentru”. 
 
5. Proiect de hotărâre privind actualizarea și indexarea cu rata inflației pentru anul 2023 - comunicată 

de Institutul Național de Statistică, a chiriilor stabilite potrivit prevederilor legale în vigoare, pentru locuinţele 
construite prin Agenția Națională pentru Locuințe situate în Municipiul Mediaș, proprietate a Statului Român, 
aflate în administrarea Consiliului Local al Municipiului Mediaș 

Cere avizul comisiei de specialitate 
Raport comisia nr. 2 - aviz favorabil.  

Observaţii dacă sunt?  
Dacă nu sunt, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru?  
Hotărârea a fost adoptată cu 17 voturi „pentru”. 
 
6. Proiect de hotărâre privind soluționarea unei cereri de extindere a spațiului locativ închiriat de 

doamna Bucur Iulia-Melania 
Cere avizul comisiei de specialitate 

Raport comisia nr. 2 - aviz favorabil.  
Dacă sunt observații?  
Dacă nu, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru?  
Hotărârea a fost adoptată cu 17 voturi „pentru”. 
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7. Proiect de hotărâre privind transmiterea dreptului de concesiune, asupra unei suprafețe de teren 
aflată în domeniul privat al Municipiului Mediaș situat pe str. Piscului nr. 12 

Cere avizul comisiilor de specialitate 
Raport comisiile 1 și 3 - aviz favorabil.  

Observaţii? 
Dacă nu sunt, supun aprobării proiectul de hotărâre.  
Cine este pentru?  
Hotărârea a fost adoptată cu 17 voturi „pentru”. 
 
8. Proiect de hotărâre privind atestarea apartenenței la domeniului privat al Municipiului Mediaș a 

terenului situat în intravilanul Municipiului Mediaș, zona străzii Titus Andronic 
Cere avizul comisiilor de specialitate 

Raport comisiile 1 și 3 - aviz favorabil.  
Dacă sunt observaţii? 
Constat că nu, supun aprobării proiectul de hotărâre.  
Cine este pentru?  
Hotărârea a fost adoptată cu 17 voturi „pentru”. 
 
9. Proiect de hotărâre privind includerea în domeniul public al Municipiului Mediaș a obiectivului de 

investiții finalizat „Reabilitare/Modernizare Școala Gimnazială Ighișu Nou” Cod SMIS 13685 
Cere avizul comisiilor de specialitate 

Raport comisiile 1 și 3 - aviz favorabil. 
Dacă sunt observaţii? 
Consta că nu, supun aprobării proiectul. 
Cine este pentru?  
Hotărârea a fost adoptată cu 17 voturi „pentru”. 
 
10. Proiect de hotărâre privind includerea în domeniul public al Municipiului Mediaş a obiectivului de 

investiție ,,Canalizație subterană pentru rețele de telecomunicații pe străzile: Protopop Ioan Moldovan, 
Memorandistul Dionisie Roman, Petru Maior, Trandafirilor, Octavian Fodor, Vlad Țepeș, Intrarea Aviației, 
Aurel Vlaicu, Dealul Furcilor” 

Cere avizul comisiilor de specialitate 
Raport comisiile 1 și 3 - aviz favorabil. 

Observaţii vă rog?  
Dacă nu sunt, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru?  
Hotărârea a fost adoptată cu 17 voturi „pentru”. 
 
11. Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul public în domeniul privat al Municipiului Mediaș 

a terenului situat în Mediaș str. Lucian Blaga fn 
Cere avizul comisiilor de specialitate 

Raport comisia nr. 1 - aviz favorabil: 5 voturi „pentru” și 1 vot „abținere” (dl Crișan Sergiu Călin).  
Raport comisia nr. 3 - aviz favorabil. 

Observaţii la acest punct?  
Dacă nu sunt, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru? Abțineri? 
Hotărârea a fost adoptată cu 15 voturi „pentru” și 2 voturi „abținere” (dl Costea Teodor Lucian și dl Crișan 

Sergiu Călin). 
 
12. Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul public în domeniul privat al Municipiului Mediaș 

a unor mijloace fixe, în vederea scoaterii din funcțiune și casării acestora 
Cere avizul comisiilor de specialitate 

Raport comisiile 1 și 3 - aviz favorabil. 
Observaţii?  
Dacă nu sunt, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru?  
Hotărârea a fost adoptată cu 17 voturi „pentru”. 
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13. Proiect de hotărâre privind schimbarea destinației imobilului situat în Mediaș str. Avram Iancu nr. 
12 și trecerea acestuia din domeniul public în domeniul privat al Municipiului Mediaș 

Cere avizul comisiilor de specialitate 
Raport comisia nr. 1 - aviz favorabil: 5 voturi „pentru” și 1 vot „abținere” (dl Crișan Sergiu Călin).  
Raport comisia nr. 3 - aviz favorabil: 6 voturi „pentru” și 1 vot „abținere” (dl Costea Teodor Lucian). 

Dacă sunt observaţii?  
Nu sunt, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru? Abțineri? 
Hotărârea a fost adoptată cu 15 voturi „pentru” și 2 voturi „abținere” (dl Costea Teodor Lucian și dl Crișan 

Sergiu Călin). 
 
14. Proiect de hotărâre privind însușirea documentației tehnice pentru alipirea a două imobile, situate 

în intravilanul Municipiului Mediaș, str. Metanului, nr. 1 
Cere avizul comisiilor de specialitate 

Raport comisiile 1 și 3 - aviz favorabil. 
Dacă sunt observaţii la acest punct?  
Constat că nu. 
Cine este pentru?  
Hotărârea a fost adoptată cu 17 voturi „pentru”.  
 
15. Proiect de hotărâre privind însușirea documentației tehnice de dezlipire a unui imobil, situat în 

intravilanul Municipiului Mediaș, str. Angărul de Sus fn 
Cere avizul comisiilor de specialitate 

Raport comisia nr. 1 - aviz favorabil: 5 voturi „pentru” și 1 vot „abținere” (dl Crișan Sergiu Călin).  
Raport comisia nr. 3 - aviz favorabil. 

Observaţii vă rog?  
Constat că nu, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru? Abțineri? 
Hotărârea a fost adoptată cu 16 voturi „pentru” și 1 vot „abținere” (dl Crișan Sergiu Călin). 
 
16. Proiect de hotărâre privind valorificarea prin licitație publică a unui imobil (c-ție+cotă teren 

aferent) situat în localitatea Mediaș, str. Târnavei nr. 2 ap. 3 Județul Sibiu, aflat în proprietatea Municipiului 
Mediaș - domeniu privat 

Cere avizul comisiilor de specialitate 
Raport comisia nr. 1 - aviz favorabil: 5 voturi „pentru” și 1 vot „împotrivă” (dl Crișan Sergiu Călin). 
Raport comisia nr. 2 - aviz favorabil. 
Raport comisia nr. 3-aviz favorabil: 6 voturi „pentru” și 1 vot „abținere” (dl Costea Teodor Lucian). 

În cadrul ședințelor pe comisii s-au făcut următoarele propuneri din partea grupului de consilieri al Partidului 
Național Liberal: 

Pentru Comisia de evaluare a ofertelor:  
- dl Sima Dan                                    - membru;                         dl Dobai Paul Adrian       - supleant; 
- dl Tulinschi Alexandru Simion      - membru;                         dl Radu George Stelian    - supleant; 
- dna Țichindelean Adriana Ștefania - membru;                        dl Chiorean Iustin             - supleant. 
Dacă mai sunt și alte propuneri din partea celorlalte partide?  
Dacă nu mai sunt alte propuneri, o rog pe doamna Secretar General să dea citire articolului din proiectul de 

hotărâre privind desemnarea consilierilor locali în cadrul Comisia de evaluare a ofertelor. 
Doamna Secretar General Muntean - Sanda Ligia 

Mulțumesc! 
O să dau citire articolului 7 din proiectul de hotărâre cu privire la desemnarea reprezentanților.  

Domnul Consilier local Boca Teofil - președinte de ședință 
Dacă aveți observații? 
Dacă nu sunt, supun aprobării proiectul de hotărâre.  
Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
Hotărârea a fost adoptată cu 15 voturi „pentru”, 1 vot „împotrivă” (dl Crișan Sergiu Călin) și 1 vot 

„abținere” (dl Costea Teodor Lucian). 
 
17. Proiect de hotărâre privind valorificarea prin licitație publică a unui imobil (c-ție+cotă teren 

aferent) situat în localitatea Mediaș, str. Johannes Honterus nr. 17 ap. 4 Județul Sibiu, aflat în proprietatea 
Municipiului Mediaș - domeniu privat 
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Cere avizul comisiilor de specialitate 
Raport comisia nr. 1 - aviz favorabil: 5 voturi „pentru” și 1 vot „împotrivă” (dl Crișan Sergiu Călin).  
Raport comisia nr. 2 - aviz favorabil. 
Raport comisia nr. 3-aviz favorabil: 6 voturi „pentru” și 1 vot „abținere” (dl Costea Teodor Lucian). 

În cadrul ședințelor pe comisii s-au făcut următoarele propuneri din partea grupului de consilieri al Partidului 
Național Liberal: 

Pentru Comisia de evaluare a ofertelor: 
- dl Sima Dan                      - membru;                               dna Avrămescu Olimpia Aurelia   - supleant; 
- dl Popa Lucian Vasile      - membru;                               dna Duma Silvia Nicoleta              - supleant; 
- dl Oprișor Ionuț Bogdan   - membru;                               dl Cotei Mihai Gheorghe               - supleant. 
Dacă mai sunt și alte propuneri, vă rog?  
Nu sunt alte propuneri, o rog pe doamna Secretar General să dea citire articolului din proiectul de hotărâre 

privind desemnarea consilierilor locali în cadrul Comisia de evaluare a ofertelor. 
Doamna Secretar General Muntean - Sanda Ligia 

Mulțumesc! 
O să dau citire articolului 7 din proiectul de hotărâre.  

Domnul Consilier local Boca Teofil - președinte de ședință 
Dacă sunt și alte observații? 
Dacă nu sunt, supun aprobării proiectul de hotărâre.  
Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
Hotărârea a fost adoptată cu 15 voturi „pentru”, 1 vot „împotrivă” (dl Crișan Sergiu Călin) și 1 vot 

„abținere” (dl Costea Teodor Lucian). 
 
18. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului la faza DALI și a indicatorilor tehnico - 

economici pentru obiectivul de investiții „Reabilitare sistem rutier şi canalizare pluvială strada Târnavei” 
Cere avizul comisiilor de specialitate 

Raport comisia nr. 1 - aviz favorabil.  
Raport comisia nr. 3 - aviz favorabil: 6 voturi „pentru” și 1 vot „abținere” (dl Costea Teodor Lucian). 

Observaţii vă rog?  
Nu sunt. 
Cine este pentru? Abțineri? 
Hotărârea a fost adoptată cu 16 voturi „pentru” și 1 vot „abținere” (dl Costea Teodor Lucian). 
 
19. Proiect de hotărâre privind actualizarea indicatorilor tehnico - economici la faza P.T. și a devizului 

general pentru obiectivul de investiții „Centru Multifuncțional - Educațional (Corp E Aviație)” 
Cere avizul comisiilor de specialitate 

Raport comisia nr. 1 - aviz favorabil: 5 voturi „pentru” și 1 vot „abținere” (dl Crișan Sergiu Călin).  
Raport comisia nr. 3 - aviz favorabil: 6 voturi „pentru” și 1 vot „abținere” (dl Costea Teodor Lucian). 

Dacă sunt observaţii la acest punct?  
Nu sunt, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru? Abțineri? 
Hotărârea a fost adoptată cu 15 voturi „pentru” și 2 voturi „abținere” (dl Crișan Sergiu Călin și dl Costea 

Teodor Lucian). 
 
20. Proiect de hotărâre privind actualizarea proiectului la faza DALI și a indicatorilor tehnico - 

economici pentru obiectivul de investiții „Reabilitare străzi Municipiul Mediaş - strada Valea Adâncă inclusiv 
pod peste Valea Moşnei” 

Cere avizul comisiilor de specialitate 
Raport comisiile 1 și 3 - aviz favorabil. 

Dacă sunt observaţii?  
Nu sunt, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru?  
Hotărârea a fost adoptată cu 17 voturi „pentru”. 
 
21. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectul la faza DALI și a indicatorilor tehnico - economici 

pentru obiectivul de investiții „Reabilitare imobil corp B Școala Gimnaziala Cireșarii” 
Cere avizul comisiilor de specialitate 

Raport comisiile 1 și 3 - aviz favorabil. 
Observaţii vă rog?  
Nu.  
Cine este pentru?  
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Hotărârea a fost adoptată cu 17 voturi „pentru”. 
 
22. Proiect de hotărâre privind stabilirea profitului rezonabil pentru Contractul de delegare a gestiunii 

serviciului de transport public local cu nr. 1810/01.02.2019 
Cere avizul comisiilor de specialitate 

Raport comisiile 1 și 3 - aviz favorabil. 
Dacă sunt observaţii?  

Domnul Consilier local Tulinschi Alexandru Simion 
Nu particip la vot. 

Domnul Consilier local Boca Teofil - președinte de ședință 
Alte observații? 
Nu sunt, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru?  
Hotărârea a fost adoptată cu 16 voturi „pentru” și 1 consilier local nu participă la vot (dl Tulinschi 

Alexandru Simion). 
 
23. Proiect de hotărâre privind modificarea Contractul de delegare a gestiunii serviciului de transport 

public local prin curse regulate în Municipiul Mediaş cu nr. 1.810/01.02.2019 
Cere avizul comisiilor de specialitate 

Raport comisia nr. 1 - aviz favorabil: 5 voturi „pentru” și 1 vot „abținere” (dl Crișan Sergiu Călin).  
Raport comisia nr. 2 - aviz favorabil. 
Raport comisia nr. 3 - aviz favorabil: 6 voturi „pentru” și 1 vot „abținere” (dl Costea Teodor Lucian). 

Dacă sunt observaţii?  
Domnul Consilier local Tulinschi Alexandru Simion 

Nu particip la vot. 
Domnul Consilier local Boca Teofil - președinte de ședință 

Alte observații? 
Dacă nu sunt, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru? Abțineri? 
Hotărârea a fost adoptată cu 14 voturi „pentru”, 2 voturi „abținere” (dl Crișan Sergiu Călin și dl Costea 

Teodor Lucian) și 1 consilier local nu participă la vot (dl Tulinschi Alexandru Simion). 
 
24. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor de performanță, a fluxului financiar precum și 

a tarifelor aferente unor activități din componența serviciului de salubrizare la S.C. ECO-SAL S.A. Mediaș 
Cere avizul comisiilor de specialitate 

Raport comisiile 1 și 2 - aviz favorabil. 
Raport comisia nr. 3 - aviz favorabil: 6 voturi „pentru” și 1 vot „abținere” (dl Costea Teodor Lucian). 

Observaţii?  
Doamna Consilier local Țichindelean Adriana Ștefania 

Nu particip la vot. 
Domnul Consilier local Boca Teofil - președinte de ședință 

Alte observații? 
Dacă nu, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru? Abțineri? 
Hotărârea a fost adoptată cu 15 voturi „pentru”, 1 vot „abținere” (dl Costea Teodor Lucian) și 1 consilier 

local nu participă la vot (dna Țichindelean Adriana Ștefania). 
 
25. Proiect de hotărâre privind aprobarea Calendarului cultural - sportiv aferent anului 2024 
Cere avizul comisiilor de specialitate 

Raport comisiile 1, 2 și 3 - aviz favorabil. 
Dacă sunt observaţii la acest punct?  
Dacă nu, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru?  
Hotărârea a fost adoptată cu 17 voturi „pentru”. 
 
26. Proiect de hotărâre privind realizarea unui schimb de locuințe sociale 
Cere avizul comisiei de specialitate 

Raport comisia nr. 2 - aviz favorabil. 
Dacă aveți observaţii?  
Dacă nu, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru? 
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Hotărârea a fost adoptată cu 17 voturi „pentru”. 
 
27. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului privind condițiile, criteriile și procedura de 

finanțare din fonduri publice a proiectelor și programelor sportive din Municipiul Mediaș 
Cere avizul comisiilor de specialitate 

Raport comisiile 1 și 2 - aviz favorabil. 
Raport comisia nr. 3 - aviz favorabil: 6 voturi „pentru” și 1 vot „abținere” (dl Costea Teodor Lucian). 

Observaţii?  
Domnul Consilier local Costea Teodor Lucian 

Anul trecut am aprobat, în luna februarie, un regulament identic, oarecum ca structură. Am observat că în 
procedura de finanțare din acest regulament, practic în cadrul Comisiei de evaluare lipsește repzentantul consiliului 
local. Știu că anul trecut am avut. Am verificat și a fost din partea consiliului local un membru desemnat în respectiva 
comisie. Întreb: de ce nu se mai regăsește? Mulțumesc! 
Domnul Consilier local Boca Teofil - președinte de ședință 

Mai sunt observați?  
Dacă nu mai sunt, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru? Abțineri?  
Hotărârea a fost adoptată cu 15 voturi „pentru” și 2 voturi „abținere” (dl Crișan Sergiu Călin și dl Costea 

Teodor Lucian). 
Trecem la punctul „Diverse”. Doamna Dărăban.  

Doamna Dărăban Victoria 
Vreau să vă întreb următorul lucru: în acest oraș vin atâția și atâția excursioniști, copii, oameni mari, în nici 

un loc nu pot să meargă la o toaletă. Ce se întâmplă? Toaletele de lângă noi din centru sunt închise. Vă rog să-mi 
spuneți cine răspunde de acest lucru și cine se poate ocupa de acest lucru? Atât am avut de spus, restul se rezolvă de 
judecătorie. 
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Mulțumesc, doamna Maier. 
Doamna Maier Adriana 

Eu aș avea cam trei probleme. Primul lucru care l-am dezbătut și data trecută, dar am primit un răspuns total 
aiurea de la Aparatul Primăriei. Îl reiau. În legătură cu Apa Târnava Mare, ați făcut această investiție cu bani din 
diverse, din fonduri europene, de la bugetul de stat, de la bugetul local și v-ați făcut un plan ca până în 2026 să ne tot 
măriți prețurile la apă. Nouă ce beneficiu ne-a adus lucrarea asta? Ați făcut un raport cost/beneficiu, bineînțeles în 
favoarea societății, nu în favoarea cetățeanului. Veniți acum și cu acele contoare digitalizate. Am înțeles de la oamenii 
la care deja le-au fost montate că le vin dublu consumul de apă. Eu cred că și dacă strănuți lângă un contor de ăla 
înseamnă că te înregistrează. Ce o să faceți când o să le montați în apartamente, la blocuri sau în curți unde sunt mai 
multe familii, pentru că tot pe pagina celor de la Apa Târnava Mare se spune așa: „care sunt cauzele diferențelor de 
contor”. Păi, în primul rând este diferența clasei de precizie. Noi avem niște contoare vechi de când lumea și o să 
veniți cu contoare digitalizate. Automat o să iasă o diferență de contor enormă. Consumuri abuzive. Nu e datoria 
noastră, a cetățenilor să-i depistăm pe cei cu consumuri abuzive. Din cauza acelora, ne încărcați tot nouă facturile, la 
ăștia corecți care plătim facturile. Da? Pierderile...iară la montat, diferență clasă de precizie, asta am zis, consumuri 
abuzive, necorelarea citirilor, decalaj dintre data citirii contorului de branșament de către Apa Târnavei Mari și data 
autocitirii contoarelor de apartament, lucru care nu se mai face de dinainte de pandemie. Înainte de pandemie veneau, 
luau citirea de la apartamente, se duceau și citeau contorul de jos și făceau diferențele de contor. De la pandemie nu se 
mai face lucru ăsta. Trec ei din burtă și consum, și diferențe. De unde le scot, cât e de legal? Deci firma asta pur și 
simplu, cu acordul consiliului local, ne fură la drumul mare. Hoție pe față ce se face. Vreau să știu ce va face consiliul 
local în privința asta, că sunteți acționari în societatea asta. Faceți ceva și pentru noi, pentru cetățeni, nu numai în 
favoarea societăților comerciale.  

În legătură cu investițiile astea care le tot faceți. Văd că iară nu v-ați lăsat de moda aia cu suplimentarea 
lucrărilor. Deja iară, suplimentări la Corpul E de la Aviație. Deci lună de lună, la fiecare ședință de consiliu, 
suplimentări, e o modă deja, îi o modă să suplimentăm. Faceți contractul într-un fel și până ajungeți la finalul 
contractului îi dublu prețul.   

Și acuma în legătură cu parcul. E o vreme atâta de frumoasă. Vă place cum arată parcul ăla? De trei ani de 
zile nu ați mai făcut nimic în parcul ăla. L-ați lăsat în voia sorții. În afară de faptul că ați mai luat niște bănci și le-ați 
dus în alte părți, ați desființat gardul viu de copiii ăia se împiedică de cioatele alea, parcul ală arată sub orice critică. 
Vă rog frumos să treceți și să faceți parcul ală, să poată lumea să meargă cu drag acolo. Bănci rupte, la iluminatul 
public atârnă ca mațele cablurile alea electrice. Pune un copil mâna pe cablurile alea, se curentează. Mobilierul ăla de 
piatră sau ce-i, unde au fost mesele. Totul e distrus. Vă place, nu vă e rușine să vedeți în ce hal arată centrul orașului? 
L-ați lăsat de izbeliște. Respectați legea spațiilor verzi. Și cu toaletarea. Sper că nu mai aveți de gând să toaletați teii 
ăia, să rămână numai niște cioturi acolo. Să curețe exact cum scrie la lege, să curețe crengile care sunt uscate și să lase 
teii ăia în pace. Atât am avut de zis. 
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Doamna Stoia. 

Doamna Stoia Florina 
Exact același lucru voiam și eu să vi-l spun. E chiar rușine. Ziceți că facem teatru. Nu facem teatru, chiar e 

rușine. V-am pus atâtea filmări din parc. Totuși eu vă cred oameni, dar văd că sunteți chiar numai politicieni. Chiar nu 
vă gândiți la cât arăta de frumos orașul nostru. Da, pe timpul comuniștilor pe care nu îi mai puteți suferi, dar care într-
adevăr ei v-au dat viață. Și încă ceva. V-am pus acum în ultimul timp, trei filmări ale parcului, ca să vă arăt cât e de 
dezastru și din pricina dumneavoastră, domnilor. Acum câteva săptămâni a fost o doamnă. Eu am lipsit. A fost o 
doamnă care vă spunea să vă grupați, să fiți toți propuși pe cartiere, să știm și noi cu cine să vorbim, fiindcă așa la 
total toți tăceți și îl mai puneți pe domnul Sima să zică de la PNL, să avem răbdare și nu știu ce, și pe nu știu care. Dar 
voi nici în audiențe, scuzați-mă dumneavoastră, nici în audiențe, nici aici nu aveți curajul să ne spuneți unul: „da, 
doamnă am greșit”. Cum am spus și eu că am greșit, filmând atâtea și atâtea, dar haideți să fim oameni. Chiar nu vă 
este rușine că reprezentați acest oraș? Reprezentați acest oraș. Zău, ați văzut dezastrul din parc? Nu e adus de cetățeni, 
îi intenționat făcut. La ultima ședință, penultima la care am fost, erau câțiva copii în parc care dădeau foc cu hârtii, la 
o jumătate de oră de ședință. Fiți atenți! Dădeau foc cu hârtii la un tei. Când a fost întrebat ce face? Ne e frig. I-am 
spus și noi așa nostalgic, haideți copii. Te-ai ars cu chibritul? Da, m-am ars. Și te doare? Da, mă doare. Exact așa îl 
doare și pe teiul ăsta. Păi nu e om. Nu, dar are un suflet. Să știți că copiii ăia nu au fost chiar înghețați și au fost puși 
de cineva, dar nu asta vreau să zic. Haideți programați-mă să văd și eu cine răspunde de centru, de piață, de partea asta 
toată a centrului și cine păzește Gura Câmpului, și cine păzește Vitrometan, să putem să-l luăm și noi, să vin la 
dumneavoastră să vă zic: domnule, uite am o problemă. Că așa văd că toți, cât sunteți, nu răspundeți la niciun și mai 
ales ni se iau și din alea trei minute că vorbim prea mult. Deci, domnilor spuneți-mi și mie încă o dată dacă știți de 
pomii de vizavi de Catedrală, ce s-a întâmplat cu ei? Au dispărut. Nu știu cu acordul cui, dar știți că este interzis prin 
lege să se taie, exact așa cum ați făcut și cu parcul, domnilor. Ne-ați zis că aveți toate aprobările, nu le aveați. A 
trebuit să ajungem noi, e treaba noastră cum, o știți și dumneavoastră până la Bruxelles, până la București, fiindcă 
Sibiu, e Sibiul și Mediașul e al nordului și trebuie să asculte de Sibiu. Domnilor, haideți să ne trezim măcar acum. 
Mediașul e al nostru, al dumneavoastră, al celor care sunteți aici prezenți, chiar dacă ați făcut ce ați făcut până acum, 
dar haideți să arătăm că dumneavoastră, cei din consiliu, cu noi medieșeni salvăm Mediașul. Serios, nu fac teatru, 
chiar mă doare, mă doare de atitudinea dumneavoastră. Vă mulțumim din suflet!   
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Dacă mai sunt și alte intervenții? Dacă nu, declar ședința închisă. Vă mulțumesc și vă doresc o după amiază 
plăcută! 

 
Şedinţa s-a încheiat la ora 16:40 
 
 
 
 

Președinte de ședință, 
Boca Teofil 

Secretar General, 
Muntean Sanda Ligia 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


